

'Panglima' utk Ghazali:

Ahmad Dawan

27 JUN 1971 **Derita Minggu** **beriberi alasan**

SINGAPURA, Sabtu. — Setiausaha Awang Persatuan Bawean Singapura, Enche Ahmad Dawan, hari ini telah merangka sepabz mengenai Kelemahan Pelajaran hendak di-beri gelaran "Panglima Muda Kehormat Silat Seligi Kuningan" oleh masyarakat Bawean di-Republik ini.

Enche Ahmad berkata, "Sa-benar-nya Ghazali telah di-temui beberapa kali oleh penak sekali silat persatuan kami untuk di-kurniakan gelaran itu, dan beberapa pua telah dicak oleh beliau atas sepabz tertentu.

Gelaran

"Satu daripada sebab2 yang di-berikan ialah, ia tidak tiada pengnomoran yang datang dari hati yang suci dan murni itu akan di-anugerah oleh sa-batang penak sa-batang persembakan lok mengagungkan diri sendiri.

"Kedua, ia menyatakan bahawa ia telah mada untuk mada, penghormatan yang sa-batang hormat dan mengagungkan

1,000 ahli

penchak

akan ikrar

setia kpd

'Panglima' Ghazali

14 JUL 1971 **SINGAPURA, Selasa.**

SA-RAMAI 1,000 orang ahli penchak Silat Seligi Putera Kuningan akan mengikarkan sumpah taat setia mereka kepada Enche Mada Ghazali Ismail, apabila belian di-kurniakan gelaran 'Panglima Muda Kehormat Silat Seligi Putera Kuningan' di-Pondok Pekarpong, Buckley Road pada hari Sabtu malam Ahad ini.

Setiausaha Parlimen kepada Kementerian Pelajaran itu, akan di-arah dari Newton Road Road oleh sa-batang kom-pang yang akan di-lapeli peng-pendekar2 dan ahli2 silat yang terkenal itu.

Pengerusi Upacara lantang, Enche Basri Aliang, memberitahu Berita Harian hari ini "Kurniaan ini kami berikan kepada Enche Ghazali dengan sifat-nya sa-bagai sa-orang pemuda yang telah berbakti kepada masyarakat Bawean di-Republik ini.

"Kurnian tersebut adalah sa-bagai satu penghargaan kami para pemuda Bawean atas pimpinan-nya yang sesuai dengan kepintaran2 masyarakat, pela di-tanah ayer kita," kata Enche Basri.

Sejarah

In-lah pertama kali dalam sejarah Singapura moden, sa-orang tokoh Kerajaan telah di-berikan penghormatan yang sa-demikian rupa oleh sa-golongan masyarakat di-Republik ini.

"Dengan sendiri-nya ini berimana pengharasan kami juga kepada penak Kerajaan atas pimpinan-nya untuk me-wujudkan satu bangsa Singapura yang bersatu, beradab dan kerukunan berbilang-bahasa dan ugama," ce-